
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, April 23, 2023 

MESSAGE: David fights for God’s honor 

PASSAGE: I Samuel 17: 1-58  

PRINCIPLE: God’s people live for His glory and depend on His strength. 

ASK YOUR CHILD:  Why were Saul and Israel so afraid of Goliath?  What was so bad about 

Goliath defying the army of Israel?  What was different about the way David responded to 

Goliath?  Why did David expect to beat Goliath? What does the arming scene show about 

David?  After Goliath cursed David, what did David say?  Who actually won the victory that 

day?  What town is mentioned at the end of the story?     

APPLY:  What are you afraid of?  Why are you afraid?  Does your fear come from looking at 

things from a human perspective instead of remembering God?  Do you hear or see people 

around you dishonoring God?  When they do, how do you respond?  This week, how can you 

speak and act to honor God? What makes you angry?  Is it when people offend God’s glory?  

Or is it when people offend you?            

以下是 2023 年 4 月 23 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

 

信息: 大衛為神的榮耀而戰 

 

經文: 撒耳記上 17: 1-58 

 

中心思想: 神的子民依靠神的力量，而且為祂的榮耀而活。 

 

問你的子女: 為什麼掃羅和以色列人如此害怕歌利亞？歌利亞對抗以色列軍隊有什麼不

好的地方？大衛對歌利亞的反應有何不同？為什麼大衛心裏知道會戰勝歌利亞？武裝場

景表明了大衛的什麼？歌利亞詛咒大衛後，大衛說了什麼？那天究竟是誰取得了勝利？

故事的結尾提到了哪個城鎮？ 

 

應用: 你怕什麼呢？你為什麼害怕？你的恐懼是不是來自於從人的角度看事情而不是記

念神？你是否聽到或看到你周圍的人羞辱神？當他們這樣做的時候，你如何回應？本週，

你要如何的用言行來榮耀神？是什麼讓你生氣？是當人冒犯了神的榮耀嗎？或者是當人

們冒犯你的時候？ 


